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Svenska Stövarklubben 

Protokoll 1/2023 

Styrelsemöte 230206 

Närvarande: Rolf Karlsson, ordförande, Marita Lithander, Thomas Eriksson, Thomas Larsson, Andrea 
Rahm, Leif Lundholm och Göran Johansson 
Ej närvarande: Markus Enstedt och Henrik Mårts 
 

§ 1 Mötet öppnas  

Rolf hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

§ 2 Val av en justerare 

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson 

§ 3 Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkänns efter tillägg av punkterna 6 s) Nordiska Mästerskapet 2024 och  

6 t) Remiss för junior- och veteranchampionat 

§ 4 Föregående protokoll nr 18 / 2022 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

§ 5 AU-beslut 

a) Nya jaktprovsdomare 

AU-beslut tagna för att godkänna 10 nya jaktprovsdomare: 

Vi hälsar följande välkomna till domarkåren: 

Norrbotten- Christopher Wackfelt och Niklas Brännmark 

Småland- Daniel Hultman 

Värmland- Angelica Andersson 

Halland- Sven-Ove Larsson, Lars-Ingvar Johansson och Anna Lindborg 

Västergötland- Lars Österberg 

Gävleborg- Patric Sjöbom 

Jämtland/ Härjedalen- Arne Olofsson 
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b) Förfrågan ang Jaktchampionat björn 

Inkommen förfrågan från SKK Jakthundskommittén angående vårt intresse av att stövarraserna 

skall kunna erhålla titeln SE J (björn) Ch. Styrelsen beslutade i ett gemensamt AU-möte att våra 

stövarraser inte ska kunna erhålla denna titel. Rolf utsågs till att meddela SKK vår ställning i 

frågan. 

§ 6 Inkomna ärenden/rapporter 

a) Rapport från specialklubbskonferensen- Göran 

Göran ger oss en rapport från konferensen den 28-29 januari. Sammanfattningsvis var det en bra 

konferens. 

b) Avtalet med Ultracom 

Leif utses till att kontakta Ultracom då vårt avtal löper ut under våren. 

c) Tidningen Stövaren 

Rolf lyfte frågan angående gränsdragning mellan artiklar från skribenter och artiklar från lokal- 

och rasklubbar. Frågan diskuterades och styrelsen kom fram till att artiklar av lokal karaktär ska 

placeras under lokalklubbens sida.  

d) Hamiltonstövareföreningen 25 år 

Hamiltonstövareföreningen fyller 25 år och representant från styrelsen beslutas delta i deras 

årsmöte. En gåva skall också överlämnas till föreningen. 

e) Motion till Kennelfullmäktige ang vargproblemen 

Göran utses till att skriva ett förslag på motion till Kennelfullmäktige och presentera för 

styrelsen. 

f) Tryck av nya regelboken 

Offert från tryckeriet har inkommit. Rolf utses kontakta dem angående papperskvalitén. 

g) Pejlar till ”rävsektionerna” 

Rolf stämmer av att sektionerna fått sina pejlar, enligt Thomas L är detta klart. 

h) Europapokalen Grekland 11 mars 

Ersättningen till vår representant diskuteras. Göran utses till att kontakta Freddy Kjellström för 

mera information om kostnaden för detta. 

i) Har-SM 2025 

Uppland-Västmanland ansöker om att arrangera Har-SM 2025. Styrelsen beviljar deras ansökan. 
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j) Dispensansökan för årsmöte 2023 Sv Schillerstövareföreningen 

Sv Schillerstövareföreningen ansöker om dispens för att lägga sitt årsmöte i samband med Elmia 

20 maj. Styrelsen beslutar att bevilja ansökan. 

k) Examinationsdomare Stövare 

Styrelsen beslutar att utse Thomas Eriksson, Morgan Wacht och Bo Pålsson till 

eximinationsdomare för Stövare. Olle B Häggkvist utses till Honnörsdomare. 

Göran meddelar beslutet till SKK´s domarkommitté. 

l) Utbildning på de Svenska Raserna 

Thomas E utses att ansvara för utbildningen och att materiel tas fram till detta. Förslagsvis hålls 

utbildningen Rättviksutställningen 2024. 

m) Verksamhetsberättelse 2022 

Marita påminner om att verksamhetsberättelsen bör vara klar senast under juni månad. 

n) Inbjudan utbildning cert. utställningsarrangör 25-26 mars 

Inbjudan till utbildning har inkommit från SKK. Marita skickar detta vidare till lokalklubbarna. 

o) Inbjudan till Workshop för marknadsföring av rashundar 2 maj 

Inbjudan från SKK till en workshop, Andrea utses att delta. 

p) Inbjudan samverkansmöte inför KF 2023 15 feb 

Från styrelsen deltar Rolf, Göran, Thomas L och Marita. 

q) Ordförandeträffen 

Styrelsen går igenom inkomna frågor till ordförandeträffen den 12 feb. 

r) Webbutiken 

Andrea har varit i kontakt med ett profilklädesföretag och återkommer med prisuppgifter. 

Andrea har även varit i kontakt för ett ev samarbete med ett företag som tillverkar hundfoder.  

s) Nordiska mästerskapet 2024 

Marita beslutas skicka ut intresseanmälan till lokalklubbarna för att arrangera NM. 

t) Remiss angående junior- och veteranchampionat 

SKK Utställningskommitté ställer frågan om intresset för att införa ett junior- och 
veteranchampionat. 
 

§ 7 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E  
Thomas har till kommande nummer av Stövaren skrivit en intresseväckare om att bli 
exteriördomare. 
Thomas ska även se till att registrering i utställningsmodulen sker direkt på plats på 
utställning i Västerbotten i maj. 
 

  
§ 8 Ekonomisk rapport-Henrik  
Ingen rapport då Henrik ej är närvarande. 
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§ 9 Rapport från avelsansvarig- Göran 
a) Avelskonferens 2024 

Göran informerar om att han kommer att ansöka om konferensbidrag hos SKK. 
 

b) Avelsråd Luzern 
Styrelsen beslutar att godkänna Katarina Ådal och Annika Eriksson som avelsråd för 
Luzernstövare. 
 

c) Avelsråd Hamilton 
Göran informerar om arbetet hos våra avelsråd för Hamiltonstövare. 
 

d) Projektgrupp inkorsning i Schiller 
Göran ger oss en rapport om arbetet i projektgruppen. 
 

e) Projektgrupp inkorsning i Smålandsstövaren 
Göran informerar om att projektgruppen snart är i gång. 
 

f) Inlämnade avelsrapporter för 2022 
Göran informerar om att två rasklubbar har lämnat in sina avelsrapporter. Flera inväntas 
inom kort. 
 

g) Begränsning av antal hanar använda i aveln 
Göran beslutas ta fram ett beslutsunderlag för begränsning av antalet kullar per hanhund i 
avel. 
 

§ 10 Rapport från räv/regelansvarig-Thomas L  
Thomas har arbetat med trycket av regelboken. 
Regelgruppen planerar fler träffar framåt. 

 
§ 11 Rapport från medlemsansvarig/informationsansvarig-Andrea 
Andrea har rapporterat in medlemsantalet för rasklubbarna till SKK. 
Hon har också arbetat med tidningsfilen så den ska vara rätt. 

 
§ 12 Rapport från IT-ansvarig- Leif 

Leif informerar om att rapporteringssystemet snart kan vara klart för att visa. 
Han uppmanar även att använda Reduca styrelseportal för att arkivera och katalogisera våra 
dokument.   
 
§ 13 Rapport från hemsideansvarig- Markus 

Ingen rapport då Markus ej är närvarande. 

 
§ 14 Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

 
 

§ 15 Nästa möte  

Nästa möte bestäms till den 27 februari kl.19.00 
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§ 16 Mötet avslutas 

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

Marita Lithander 

 

Justerat 

 

Rolf Karlsson  Thomas Larsson 

 

 


